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Valtuutettu Anita Mäkilä luki ja jätti seuraavan 5 valtuutetun allekirjoittaman 
valtuustoaloitteen:  

  
Aloite koskee hammashoidon tilanpuutetta Naantalissa.  
 
Sosiaalilautakunnan kokouksessa johtava hammaslääkäri Juha Tanner toi 
esille että hammashoitolassa tiloja ei ole tällä hetkellä riittävästi. Hänen 
mukaansa kiireellinen hammashoito pystytään järjestämään hyvin, mutta 
kiireettömään hammashoitoon pääsee vasta 3.5-4 kuukauden kuluttua. 
Yksi virka on täyttämättä ja asiakkaita ohjataan kaupungin kustannuksella 
yksityisiin hammashoitoloihin. 
 
Voitaisiinko hammashoitoa pystyä kehittämään ja käyttämään tiloja ja 
laitteita tehokkaammin. Tilat ja laitteet ovat käyttämättä arkisin klo 16 
jälkeen. Olisiko mahdollista nostaa käyttöastetta ja esimerkiksi ottaa 
käyttöön ilta- tai lauantai aukioloaika. Tämä lyhentäisi jonoa ja 
kustannuksia merkittävästi. 
 
Talousarviossa hammashoidon kustannusten ylitys johtuu osittain 
yksityisille hoitotahoille korvattavista kustannuksista. Ilta- ja lauantai-
aukioloajat voitaisi korvata työntekijöille erikseen sovittavalla tavalla. 
Sosiaali-ja terveysministeriön suositus on, että kiireetön hammashoito tulisi 
järjestää 3 kk:n sisällä. Naapurikunnissa mm. Raisiossa ja Ruskossa 
odotusaika on noin kaksi kuukautta. 
 
Vaikka sote tulee vuoden 2023 alusta, hammashoidon tilanne pitäisi olla 
kohtuullinen jotta saamme jatkossakin pitää hammashoidon täällä 
Naantalissa. 
 
 

Päätös Valtuustoaloite merkittiin vastaanotetuksi. 
  


